
Geachte leden van de gemeenteraad,
Ik ben Onno als inwoner van Utrecht ben ik erg benieuwd naar omliggende
gemeenten .
Graag ontvang ik beknopte informatie over het huidige beleid voor
arbeidsmigranten huisvesting en eventuele plannen met betrekking tot
opkoopverboden in onze gemeente .
Uw reactie wordt op prijs gesteld.
Met vriendelijke groet,


